
Zápisnica zo zasadnutia Rodičovskej rady pri ZRPŠ, ZŠ s MŠ v Kočovciach - 18.10.2022 

Program:  

1. Otvorenie zasadnutia, privítanie  

2. Predloženie výšky príspevku na RZ 

3. Informácia o rozpočte RZ 

4. Návrh riaditeľa na obstaranie položiek pre ZŠ a MŠ  

5. Voľba predsedu a podpredsedu RZ 

6. Rôzne 

7. Záver 

 

K jednotlivým bodom programu: 

1. Otvorenie zasadnutia, privítanie prítomných prezentovaných členov rady 

( členov rady je 17, prítomných členov bolo 14 ), oboznámenie s programom 

2. Predseda podal informáciu o zachovaní výšky príspevku RZ za prvé dieťa 12€, za každé 

ďalšie dieťa 9€. O výške príspevku bolo dané hlasovať prostredníctvom Edupage, s výsledkom:  

211 rodičov bolo ZA, 2 rodičia PROTI, 0 sa ZDRŽALO 

3. Rozpočet RZ – predložený rozpočet hospodárkou RZ p. Uhrinovou bol daný na hlasovanie 

cez Edupage, ktorý bol hlasovaním prijatý s výsledkom: 

172 rodičov bolo ZA, 1 rodič bol PROTI, 3 sa ZDRŽALI 

Pani Uhrinová podala informáciu o čerpaní rozpočtu a zdôvodnila jeho znenie. Rada RZ 

informáciu vzala na vedomie. 

4. Riaditeľ školy, Mgr. Polacsek, informoval prítomných členov Rodičovskej rady o potrebách 

pre MŠ a ZŠ 

- nákup médií pre multimediálne vyučovanie v 2 triedach škôlky a 1. triedy na ZŠ. Na nákup 

softwaru rada vyčlenila v rozpočte 500€    

- nákup vybavenia pre detský klub / družinu /, jej 4tú triedu. Na nákup vybavenia rada vyčlenila 

v rozpočte 500€    

5. Predseda rodičovskej rady, Martin Petrek, sa vzdal k dnešnému dňu funkcie a požiadal radu 

RZ o voľbu nového vedenia, predsedu a podpredsedu. V rozprave bol za nového predsedu 

navrhnutý pán Ing. Michal Karabín a následne zvolený 

13 členov bolo ZA, 0 členov PROTI, 1 člen sa ZDRŽAL 

V rozprave bola za novú podpredsedníčku navrhnutá pani Ing. Erika Pavlíková a následne 

zvolená 

13 členov bolo ZA, 0 členov PROTI, 1 člen sa ZDRŽAL 

Zasadnutie rady RZ viedol do jej záveru bývalý predseda, M. Petrek. 

 



6. Rôzne: 

- rada sa s riaditeľom školy dohodla na výzve rodičom o darovanie hračiek a hier pre potreby 

družiny, prípadne škôlky. Učiteľky a vychovávateľky pripravia zoznam vecí, ktoré by si mohli 

využiť. Riaditeľ zverejní výzvu rodičom prostredníctvom Edupage. 

- riaditeľ podal informáciu rade o pripravovaných projektoch rozšírenia MŠ4/jedálne a projektu 

prístavby, resp. rozšírenia hlavnej budovy ZŠ 

- pani Stuparič požiadala o zváženie zakúpenia mechanizmu na posun basketbalových košov 

v telocvični školy. Podľa predloženej cenovej ponuky je obstarávacia cena jedného 

mechanizmu cca 300€. Rada RZ schválila nákup 2 mechanizmov pre potreby telocviku 

a krúžkovej činnosti žiakov. 

14 členov bolo ZA, 0 členov PROTI, 0 členov sa ZDRŽALO 

- M. Petrek sa spýtal riaditeľa školy na činnosť a možnosti výchovného poradcu školy pre 

žiakov 9. ročníka. Riaditeľ v tejto veci sľúbil väčšiu aktivitu v danej veci, aby sa žiaci mohli 

kvalitne rozhodovať o svojom ďalšom smerovaní 

- pre budúcnosť riaditeľ školy zabezpečí, aby triedni učitelia informovali ostatných rodičov 

v ich triedach o výsledku voľby triednych dôverníkov 

7. Záver – Martin Petrek sa poďakoval zúčastneným za účasť, ústretovosť a vecnosť a ukončil 

zasadnutie. 

TÁTO ZÁPISNICA TVORÍ DODATOK K:  

STANOVY RODIČOVSKÉHO ZDRUŽENIA PRI ZÁKLADNEJ ŠKOLE S MATERSKOU 

ŠKOLOU, KOČOVCE 380,  

KU DŇU 18. OKTÓBRA 2022, KEDY BOL ZA PREDSEDU ZDRUŽENIA ZVOLENÝ 

ING. MICHAL KARABÍN A PODPREDSEDNÍČKU ING. ERIKA PAVLÍKOVÁ.   

 

V Kočovciach, dňa 18. októbra 2022 

 

 

            ................................................. 

                   Ing. Michal Karabín     

                          predseda Rodičovskej rady   

 

 

            ................................................. 

                   Ing. Erika Pavlíková     

                       predsedníčka Rodičovskej rady   

 

 

            ................................................. 

                        Martin Petrek     

                                       zapísal   

 


